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                La apelul nominal făcut în şedinţa ordinară publică au răspuns prezent toți cei 11 
consilieri locali în funcție. 

Participă la ședință domnul Turcilă Vasile-Laurențiu, Primarul Comunei Lelești  și 
domnul Mischie Constantin-Cătălin, Secretarul Comunei Lelești. 

 Președintele de ședință, domnul Băleanu Ion-Emil întreabă membrii Consiliului local 
Lelești dacă au citit procesul verbal încheiat in ședința ordinară anterioară din data de 24 iulie 
2018, cu menţiunea că membrii consiliului local au posibilitatea să conteste continutul 
procesului verbal și să ceară mentionarea exactă a opiniilor exprimate in ședința anterioară si îl 
supune spre aprobare Consiliului Local Leleşti. Nu sunt observații. Se aprobă cu 11 voturi 
,,pentru”. 

Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu, în calitate de inițiator, 
retrage de pe ordinea de zi proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului local, deoarece 
până la această dată nu s-au comunicat oficial sumele pentru echilibrarea bugetului local, 
urmând a fi pusă în discuție la ședința următoare. 

Preşedintele de şedinţă, domnul Băleanu Ion-Emil, propune aprobarea ordinii de zi a 
ședinței ordinare stabilită prin Dispozitia Primarului Comunei Lelești cu nr. 111 din 23.08.2018. 
Se aprobă cu unanimitate de voturi.  

    Se menționează că membrii Consiliului local Lelești au fost convocati în ședință 
ordinară, potrivit prevederilor art. 39 alin. (1) și (3) din Legea nr. 215/2001 privind administrația 
publică locală, republicată, cu modificările și completările ulterioare, convocarea fiind 
înregistrată la nr. 3136 din 23.08.2018. 
               Se trece la dezbaterea proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi a ședinței. 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării devizului general și a 
principalilor indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiție: 

,,MODERNIZARE DJ 672D: KM 0+000 (DN 67D) – KM 4+850 (LIMITA COMUNA 
RUNCU), COMUNA LELEŞTI, JUDEŢUL GORJ” 

 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu prezintă proiectul de 

hotărâre și expunerea de motive la proiectul de hotărâre. 
Discuții: 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,În urma semnării 

contractului de achiziție publică de lucrări (proiectare și execuție) s-au diminuat sumele 
aprobate inițial, astfel încât se impune actualizarea indicatorilor tehnico-economici și devizul 
general al investiției. Astfel, s-au făcut economii atât la bugetul de stat cât și la bugetul local”. 

Consilier local, domnul Lăscăteu Nicolae: ,,De ce nu folosim banii rămași pentru a face 
șanțuri sau alte lucrări pe lângă drumul județean ?” 

 Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Din păcate nu există 
această posibilitate legală”.  

Nu mai sunt discuții: 
Preşedinte de şedinţă, domnul Băleanu Ion-Emil, supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se aprobă în unanimitate cu 11 voturi ,,pentru” din totalul de 11 consilieri prezenți la 

ședință, respectiv din totalul de 11 consilieri locali in funcție. 



 
          2. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului local Lelești 
cu nr. 14 din 23.02.2012 privind aprobarea însușirii variantei finale a proiectului 

de stemă a Comunei Lelești, Județul Gorj 
 

Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu prezintă proiectul de 
hotărâre și expunerea de motive la proiectul de hotărâre. 

Discuții: 
Secretarul Comunei Lelești, domnul Mischie Constantin: ,,Este nevoie să revenim la 

hotărârea adoptată în anul 2012, în sensul însușirii celor două anexe – modelul stemei și 
descrierea elementelor componente, ca urmare a solicitării primite de la MDRAP.” 

Nu sunt discuții. 
Preşedinte de şedinţă, domnul Băleanu Ion-Emil, supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se aprobă în unanimitate cu 11 voturi ,,pentru” din totalul de 11 consilieri prezenți la 

ședință, respectiv din totalul de 11 consilieri locali in funcție. 
 
   3. Proiect de hotărâre privind stabilirea unor măsuri pentru acordarea ajutorului 

de urgență familiilor si persoanelor singure din Comuna Lelești, Județul Gorj, 
aflate în situatii de necesitate  

 
Președintele de ședință, domnul consilier Băleanu Ion-Emil, în calitate de coinițiator, 

prezintă proiectul de hotărâre și expunerea de motive la proiectul de hotărâre. 
Discuții: 
Președintele de ședință, domnul consilier Băleanu Ion-Emil: ,,Era nevoie de un astfel 

proiect de hotărâre pentru a veni în sprijinul semenilor noștri aflați în situații de necesitate 
(urgență) și care din lipsa veniturilor nu pot depăși aceste situații dificile”.  

Nu mai sunt discuții. 
Preşedinte de şedinţă, domnul Băleanu Ion-Emil, supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se aprobă în unanimitate cu 11 voturi ,,pentru” din totalul de 11 consilieri prezenți la 

ședință, respectiv din totalul de 11 consilieri locali in funcție. 
 

     4. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării ,,Zilei Internaţionale a 
Persoanelor Vârstnice” în data de 01.10.2018 la Teatrul de vară din Satul Lelești, 
Comuna Lelești 
 

Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu prezintă proiectul de 
hotărâre și expunerea de motive la proiectul de hotărâre. 

Discuții: 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Față de anul trecut propun 

majorarea sumei alocate de la bugetul local pentru organizarea acestei acțiuni, pentru că din 
estimarea pe care am făcut-o a rezultat faptul că nu acoperă cheltuielile cu masa festivă la care 
participă persoanele vârstnice din localitate, precum și invitați, serviciile artistice (formație 
muzică) și alte cheltuieli. Conform tradiției acțiunea va avea loc la Teatrul de vară din Lelești, 
însă dacă vremea va fi nefavorabilă este posibil să se desfășoare la Căminul cultural din Frătești.” 

Nu mai sunt discuții. 
Preşedinte de şedinţă, domnul Băleanu Ion-Emil, supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se aprobă în unanimitate cu 11 voturi ,,pentru” din totalul de 11 consilieri prezenți la 

ședință, respectiv din totalul de 11 consilieri locali in funcție. 
 

5. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință a 
Consiliului local Lelești pentru perioada septembrie-noiembrie 2018 

 
Domnul consilier Băleanu Ion-Emil propune ca domnul Rotaru Dumitru-Adrian să fie 

ales președinte de ședință a Consiliului local Lelești pentru perioada septembrie-noiembrie 
2018. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se aprobă în unanimitate cu 11 voturi ,,pentru” din totalul de 11 consilieri prezenți la 

ședință, respectiv din totalul de 11 consilieri locali in funcție. 



 
6. Informare privind stadiul pregătirii unităților de învățământ de pe raza 

Comunei Lelești  pentru începerea anului școlar 2017/2018 
 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,În lisa doamnei Director al 

Școlii Gimnaziale ,,Ion Grigoroiu” vreau să vă spun că s-au luat toate măsurile necesare pentru 
începerea anului școlar 2018/2019 în condiții foarte bune atât pentru cadrele didactice cât și 
pentru școlari și preșcolari. Nu sunt probleme deosebite.” 

 
7. Diverse : 

 
 Discuții: 
Consilier local, domnul Popescu Constantin: ,,Cred că ar trebui să revenim la hotărârea 

prin care s-a mărit intravilanul localității pentru că unii oameni plătesc impozit mai mare pentru 
terenuri fără să aibă intenția de a construi ceva pe aceste terenuri și mă refer aici în special la 
terenurile aflate în zona dintre Frătești și Ursați”. 

Secretarul Comunei Lelești, domnul Mischie Constantin: ,,Nu se plătește mai mult 
impozit pentru terenurile arabile din intravilan. Planul Urbanistic General a fost aprobat în anul 
2013 și este valabil 10 ani. Vom vedea atunci dacă se impune să menținem o zonă atât de mare 
de intravilan în fiecare sat”. 
             Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Avem o solicitare de la 
domnul Murgulescu Constantin prin care ne solicită tăierea brazilor aflați la intrarea de la 
Teatrul de vară și care se află foarte aproape de limita de proprietate și reprezintă un pericol 
pentru construcțiile dumnealui. Vă rog să fiți de acord cu tăierea acestora, în condițiile legii.” 

Se supune la vot, fiind votată în unanimitate. 
Consilier local, domnul Bălan Radu: ,,O situație asemănătoare este și la domnul Florin 

Popeangă, brazii reprezentând un pericol pentru firele de curent electric.” 
Consilier local, domnul Lăscăteu Nicolae: ,,Avem o mare problemă cu porcii mistreți care 

distrug culturile oamenilor. Luați legătura domnule Primar cu administratorul fondului de 
vânătoare să mai facă niște acțiuni în zona comunei noastre.” 

Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Am luat deja legătura cu 
Florin Ungureanu, paznic de vânătoare la AJVPS Gorj, care a întreprins măsuri în acest sens.” 

Consilier local, domnul Popeangă Ion : ,,Vreau să vă spun că săptămânile trecute poliția 
din localitate a oprit un cetățean, respectiv pe domnul Giorgi Dumitru, care transporta masă 
lemnoasă din pădurea proprietate privată. A fost o situație pe care n-ar trebui să o mai întâlnim, 
în sensul că s-a ajuns să vină la fața locului Șeful Ocolului Silvic Tg-Jiu pentru a le explica că 
transportul de lemne era în regulă. Mi s-a părut ciudat. În altă ordine de idei, domnule Primar, 
vreau să-i puneți în vedere vecinului meu Dicu Nicolae să nu mai depoziteze gunoiul lângă pârâu 
pentru că degajă un miros insuportabil. Să nu mai zic de praful de pe Magistrală, care poluează 
foarte mult, în condițiile în care a fost un an ploios.” 

 
Nu mai sunt discuții. 

 
            Președintele de ședintă, domnul Băleanu Ion-Emil: ,,Ordinea de zi fiind epuizată declar 
închisă ședința ordinară a Consiliului local Lelești”. 
 
 
               Presedinte de sedintă,                                   
                        CONSILIER,                                           Secretarul Consiliului Local Lelesti,     
                 BĂLEANU ION-EMIL                                  MISCHIE CONSTANTIN-CĂTĂLIN 


